
  Fråga  
   

Fråga till Erik Lundström 

Sverige och svenska kommuner står inför enorma utmaningar när det gäller tillgången till energi. Inte 

bara det faktum att vi behöver producera mer än energi än vi gör idag men för framtiden måste vi 

också göra det på ett hållbart sätt. Trelleborgs kommun går just nu i bräschen för vätgasproduktion 

vilket är bra men för att den producerade vätgasen på allvar skall räknas som en grön omställning 

måste även den energi som behövs för tillverkningen vara grön el. El som vi kan producera med 

förnyelsebara energikällor som vindkraft eller solceller. 

Trelleborg som kuststad lämpar sig för vindkraft som placeras till havs och kan producera på grund av 

sitt läge mer energi än traditionella vindkraftverk på land. Liksom hamnen i Trelleborg som tar till 

vara på de möjligheter som ges med solceller och vindkraft såväl som elbilar och ny teknik har vi som 

kommun möjlighet att vara delaktiga i minskandet av fossila bränslen för energiframställning.  

Min fråga till dig Erik Lundström är om du kommer att vara fortsatt emot vindkraft som är placerade 

på kustnära avstånd? 

Lennart Höckert (s) 

 


